

March 15, 2020

Dear Parent/Guardian,

On Friday, March 13, 2020, WVUSD sent out communication regarding school dismissal/closure. We will continue to send you updates and notification to keep you informed during this time. We will send another communication with more detailed information in the next few days.

**Dates to Note:**

Beginning Monday, March 16, through the regularly scheduled Spring Break (Sunday, April 19), all schools will be dismissed and/or closed to students. This includes childcare, preschool, and all before and after school programs.

March 16 – March 18	School Dismissal (“Pupil Free”/no students)
March 19 – April 9	School CLOSURE (no students/no staff)
April 10 – April 17	Spring Break Recess
April 20	School Resumes

On Monday, March 16, 2020, all school sites will be closed to the public.

Each school site will communicate with parents on pick-up date(s) for necessary items (textbooks, materials, etc.) from the school campus. The pick-up dates will either be Tuesday, March 17, or Wednesday, March 18, or both dates.

**Learning and Enrichment Curriculum Resources:**

District and Schools will send out information for learning and enrichment curriculum resources that will be available on the websites starting Thursday, March 19, 2020.

**Nutrition Services:**

Meals will be provided for free for any interested students at centralized locations beginning Monday, March 16, 2020. Nutrition Services will send out more information on locations and time.

**Contact and Communication During the School Dismissal/Closure:**

Monday, March 16 through Wednesday, March 18, 2020, please contact the District office at (909) 595-1261 or email Dr. Jeanette Koh, at [jkoh@wvusd.k12.ca.us](mailto:jkoh@wvusd.k12.ca.us) if you have questions or need additional information.

In anticipation of school/district closure, we are preparing a communication resource for the parent community to contact the district once all facilities are closed down. We will send out the information and post it on our District website by Thursday, March 19, 2020.

Please continue to monitor your email and the following WVUSD resources for information and updates:

- District website: <https://www.wvusd.k12.ca.us/>
- Twitter: @WVUSD\_Tweet
- School Websites

Thank you for your understanding and collaboration as we make decisions for the health and safety of our students and staff. Together we will successfully navigate these uncertain times.

2020年3月15日

**敬爱的家长/监护人,**

2020年3月13日星期五, WVUSD发出了有关学校停课/关闭的通讯。在这段期间, 为了让您了解最新情况, 我们将会继续向您发送最新资讯和通知。接下来的几天内, 我们会发送有详细信息的通讯。

**重要日期:**

从3月16日星期一开始, 直到正常的春假期间(4月19日星期日), 所有学校都将停课和/或学生不上课; 包括托儿班, 学前班以及所有上学前和放学后课程。

3月16日-3月18日学校停课 ("学生不上课"/无学生)

3月19日-4月9日学校关闭 (无学生/无工作人员)

4月10日-4月17日春假

4月20日 - 学校恢复上课

2020年3月16日星期一, 所有学校校园都不对外开放。

每个学校都会联络家长到校园领取所需物品(课本, 教材等)的日期; 日期会是3月17日星期二或3月18日星期三, 或两天都可以。

**学习与充实课程资源:**

学区和学校将发送有关学习和充实课程资源的信息, 从2020年3月19日星期四开始, 这些信息也可以在网上得悉。

**营养餐点服务:**

从2020年3月16日星期一开始, 免费营养餐点将在集中的地点为所有有兴趣的学生服务; 营养服务部门会发送有关地点和时间的更多信息。

### 学校停课/关闭期间的联系和沟通:

如果您有任何疑问或需要其他信息,请在3月16日星期一至2020年3月18日星期三与学区办公室联系,电话是(909) 595-1261,或发送电子邮件给 Dr. Jeanette Koh, 电子邮件为 [jkoh@wvusd.k12.ca.us](mailto:jkoh@wvusd.k12.ca.us)。

预知学校/学区将关闭,我们准备一个通讯资源,一旦所有设施在2020年3月19日(星期四)起关闭后,家长和社区可以与学区取得联系。我们将于2020年3月19日(星期四)开始发送信息并将其发布在学区的网站上。

请继续注意您的电子邮件和以下 WVUSD 资源以获取信息和最新资讯:

- 学区网站: <https://www.wvusd.k12.ca.us/>
- Twitter: @WVUSD\_Tweet
- 学校网站

感谢您能在我们为学生的健康与安全做出决定时的理解与合作,我们将共同努力应对此不稳定的时期。